
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 25. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 703
Hvor mange patienter, vurderer Sundhedsstyrelsen, der kunne have haft udskrevet coro
nalægemidlet Paxlovid, hvis Danmark havde tilladt Paxlovid, da det blev godkendt af 
EMA den 27. januar 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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